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Győzelemmel felérő küzdelmes hétvége

A futam ugyan nem teljesen úgy alakult számukra,  

ahogy azt tervezték, mégis sikeresnek tekinthetik az  

elért eredményt, hiszen mindvégig technikai problémákkal 

küzdöttek és az ismeretlen talajon a gumiválasztás sem 

sikerült elsőre. A viadalt az osztrák színekben induló, 

ám gyakorlatilag hazai versenyző Ivan Čibej nyerte, aki 

tavaly Bükfürdőn és Veszprémben nálunk finomítgatta 

murvaversenyzői tudását, aminek most meg is lett az  

eredménye. A Kumrovecben harmadik helyen végzett  

pilóta nagyon felkészülten érkezett és már az első  

gyorsaságin olyan időt tudott futni, amit a többiek csak a 

verseny végére tudtak hozni, így megérdemelten győzött.

Szilágyi Jani és Zejda Viki az elmúlt hétvégén második helyen végzett a horvátországi  
Svetonedeljski Rally-n és legfőbb riválisukat maguk mögé utasítva, továbbra is vezetik a  
Horvát Nyílt Nemzetközi Bajnokságot.



Janiéknak már az első körben gondjuk támadt a computer-

rel, így gyakorlatilag az utolsó előtti körig csak hátsókerék-

hajtással tudtak közlekedni. A megfelelő gumiválasztást 

is csak a harmadik körre sikerült eltalálni és hiába tudták 

az utolsó gyorsaságit megnyerni, az elején összeszedett 

hátrányt már nem tudták ledolgozni.

Szilágyi Jani: Nem titkoltan szerettük volna megnyerni 

ezt a futamot, ám ez most nem jött össze. A verseny előtti 

tesztet sem tudtuk megejteni az itthoni esős időjárás miatt, 

így egy kicsit felkészületlenül vágtunk neki a hétvégének. 

Mivel nem ismertük a pályát ezért több fajta gumit is vittünk 

magunkkal a biztonság kedvéért. A helyszín egy sóder-

bányában kialakított 6,2 km-es pálya volt, amit háromszor-

háromszor kellett teljesíteni oda-vissza.

A pályabejáráson úgy tűnt, hogy a pálya talaja nagyon 

tömör szerkezetű, ezért elsőre egy kemény, zárt mintás 

abroncsot választottunk, sajnos rosszul. Az első gyors  

rajtjában ráadásul felgyulladt három lámpa a műszerfalon, 

kiderült, hogy a hajtás computer nem működik, így mind-

járt zsákoltunk 16 másodpercet Čibejtől. A második körre  



eggyel puhább gumit választottunk ám ez sem volt elég, 

csak a harmadik gyorsra találtunk bele az igaziba. A hajtást 

is próbáltuk megoldani, de ez csak az utolsó gyorsra  

sikerült ezért igazából egész nap elég lazán és látványosan 

közlekedtünk, próbáltuk a legjobbat kihozni a helyzetből, 

amit lehet. Hiányzott a rutin is, nagyon régen mentem már 

murván és ez is meglátszott az időkön, ennek ellenére 

nagyon jól éreztük magunkat egész nap. Összességében 

25 másodpercet tudtunk gyorsulni és a második hellyel 

elégedettek lehetünk, hiszen Šebaljt mindvégig magunk 

mögött tudhattuk és továbbra is vezetjük a bajnokságot.

A következő versenyünk két hét múlva lesz, a Zagreb Delta 

Rally, ahol már kicsit otthonosabban tudunk majd mozogni, 

bár az ellenfeleinknek ez még inkább hazai pálya lesz.  

Itt már lesznek ismerős gyorsok is amiken az elmúlt  

években már versenyeztünk. Bizakodva várjuk a folytatást, 

de szoros küzdelemre számítunk.

Zejda Viki: Jó hangulatba telt a hétvége, rengeteg  

élménnyel gazdagodtam. Mint mindig, most is volt  

bennem egy kis para, hogy vajon jól csinálok-e mindent,  

de szerintem a csapat már kezdi ezt megszokni.  
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Stille ASE

Sajnos akadt műszaki gondunk, egész nap csak hátsó-

kerék-hajtásunk volt. Szegény Jani küzdött végig, de  

bevallom én nagyon élveztem minden méterét. Minden- 

hova keresztbe estünk be, néha úgy tűnt, hogy nem elég 

széles az út, minden centijét kihasználtuk. A nézők ezt 

meg is hálálták, nagy ovációval szurkoltak nekünk. A pálya 

nagyon jó volt, jó minőségű, jó vonalvezetésű. Eddig nem  

annyira kedveltem a murvát, de Jani mellett most  

megváltozott a véleményem! 

Köszönet az egész csapatnak a tökéletes munkáért!


